
 

 

 

Enkel fråga till kommunalråd Hans 

Lindberg angående återvinning av textilt 

avfall m.m. 

 

Till Umeå kommunfullmäktige 

2015-08-31 

 

Många blir allt mer miljömedvetna. En konkret åtgärd som var och en kan bidra 

med för att minska belastningen på miljön är att agera för mesta möjliga 

återvinning eller återbruk. Umeå kommun har ökat möjligheterna till detta på 

flera förtjänstfulla sätt. Också andra aktörer har insett det dubbla värdet av 

återbruk genom att driva second hand butiker, bland annat för kläder. Men 

åtskilliga plagg och andra textilier är alltför slitna eller fläckiga för att rimligen 

komma ifråga för försäljning ens till ett ringa pris. Varje person i Sverige kastar 

i snitt åtta kilo kläder och andra textilier varje år. 

 

Enligt uppgift har det positiva hänt att UMEVA under våren tecknat avtal med 

Myrorna om textilåtervinning. På alla återvinningsstationer ska det finnas 

insamlingsbehållare där man kan lämna nästan all sorts textil som t.ex. kläder, 

sänglinne, gardiner mm som varken behöver vara rent eller helt men dock tort. 

Undantaget är stoppad textil som madrasser och kuddar. Annat som också ska 

gå att lämna in är skor, accessoarer, väskor/resväskor mm.  

 

Varken sökning på kommunens eller UMEVAs hemsidor ger någon träff med 

information om detta, inte ens på sorteringsguiden. 

 

Vänsterpartiet frågar därför:  

 

- Planerar kommunen någon satsning för att sprida information om att 

även textilt avfall mm numera kan lämnas in för återvinning?  

 

 

Gudrun Nordborg 

Vänsterpartiet
 


